Attachment: 

2023年春季学期线上学习承诺书（2023年应届毕业生）
[bookmark: _GoBack]Commitment Letter：Study Online in 2022-2023-2 semester
（2023 Graduating students only）


我申请2022-2023学年第二学期不再返校，继续线上参与教学活动，包括但不限于：毕业实习、毕业论文、学位证书领取、办理毕业离校手续等。
I apply that I will not return to school in the second semester of 2022-2023 academic year and continue to participate in online teaching activities, including but not limited to: graduation internship, graduation thesis, degree certificate collection, graduation and leaving procedures, etc. 
我承诺将在2023年5月31日前办理退宿手续，清空房间个人物品，并由宿管签字确认，并完成费用清算。
I promise that I will complete the checking-out formalities, vacating all personal belongings from my room with the written confirmation from the property manager, and complete the fee clearance before May 31, 2023


学生签名Signature___________________学号Student ID_________________
日期Date______________________
